
Pallotta: Nigdy nie myślałem o sprzedaży klubu
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Włoskie media wypuściły wczoraj wiadomości o potencjalnej sprzedaży

Romy. Marco Belinazzo z Ilsole24ore podawał, że w przypadku

niepowodzenia ze stadionem, Amerykanie sprzedadzą klub.

 

Pogłoski uciął szybko James Pallotta, którego krótki cytat pojawił się na oficjalnym

profilu klubu na Twitterze: "Kolejna nieuzasadniona wiadomość. Nigdy nie myślałem

o sprzedaży klubu, nigdy nie rozmawiałem o tej możliwości. Roma jest

zdecydowanie moja".

 

Tymczasem Amerykanie i kierownictwo pracują nad definitywnym projektem

stadionu, który, zgodnie z zapowiedziami Pallotty, ma zostać złożony w kwietniu.
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